
 

20230418 styrelsemöte, protokoll

Närv: Agneta Lindberg, Gunilla Lööw Östning, Kerstin Bjarby, Lena Bröms Burman, Elsie Mas, 
Eva Jonsson, Ellen Arnesson, Sten-Åke Karlsson, Kerstin Sjöberg
Frånv: Stig Jakobsson (adjungerad) och Urban Näsgårde (adjungerad)

A Formalia

§1 Mötet öppnades.  

§2 Föredragningslistan godkändes. Anmäldes: Ansökan bidrag Leksands Sparbank samt enkät från 
Förbundet. Ansökan Allmänna arvsfonden

§3 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

B Beslutsärenden

Vi ska inte göra en ansökan till arvsfonden.
Sten-Åke Karlsson väljs in i gruppen BRÅ-Trafik
Översyn av programbladet ska göras
Utbildning till hösten om medlemsregistret, Agneta håller i det.
Informationsträff för nya medlemmar genomförs under maj månad

C Lägesrapporter

§4 Ekonomi, budget, medlemsfrågor
Ekonomi:
Budget: vinsten just nu är 18 779 men det har inte kommit faktura för annonser, det har kommit 
pengar från kommunen för genomförda aktiviteter, det har köpts kontorsmaterial för 1258 kr.
Medlemsfrågor: Agneta meddelar att den 1 april skulle medlemmar raderas medlemmar som inte 
betalat. Detta har flyttats till den 4 maj.  Just nu är det 406 medlemmar och efter rensning blir det 
387 stycken.

§5 Förbund och distrikt
Förbund: Enkäten som förbundet skickat ut, går vi igenom vid nästa möte.
Distrikt: Agneta Lindberg, Kerstin Sjöberg och Lena Bröms Burman rapporterade från 
distriktsmötet. Tre medlemmar deltar i friskvårdskonferensen Lena Bröms Burman, Mats-Ola 
Burman och Rose-Marie Lagerqvist. Agneta deltar i rekryteringskonferens nr 9.

§6 Verksamhetsgrupper: KPR, Patientråd, Trafik/BRÅ
KPR: Kerstin rapporterade från konferensen som hon varit på. Den handlade om hemtjänstindex. 
Samarbetet med Leksands kommun fungerar bra.
Patientrådet har möte 27/4 och Lena Bröms Burman går istället för Eva. Två frågor skickas med: 
Syftet med patientrådet och vad händer med Limsjögården?
Sten-Åke väljs in i gruppen BRÅ-Trafik



§7 Övriga grupper: Klubbvärdar, Programgrupp, Friskvård, Informationsgrupp, Hörsel/Läkemedel, 
Valberedning
Klubbvärdar: Träff med klubbvärdar har ägt rum. Ett 10-tal personer deltog och de var mycket 
positiva till uppgiften.
Programgrupp: Återkommer.
Friskvård: Ellen rapporterade från friskvårdsgruppens möte samt om friluftsdagen den 9 maj.
Läkemedel/hörsel finns inte något att rapportera

§8 Utvecklingsarbete och föreningens aktiviteter,
Spara/Slänga – Agneta rapporterar att det finns fyra pärmar med protokoll som står kvar i förrådet. 
Det som är kvar är att utforska gamla kartonger som står i källaren.
Utbildning: Inom HLR, Eva tar kontakt med bl.a. civilförsvaret för att undersöka kostnad och 
möjligheter.
Översyn av programbladet ska göras
Utbildning till hösten om medlemsregistret, Agneta håller i det.
Medlemsträff 25/4.  Genomgång av praktiska frågor. Eva gör ett körschema som skickas ut till 
berörda funktionärer
Gunilla undersöker hur det blir inför medlemsträffen den 30 maj i Siljansnäs
Informationsträff för nya medlemmar genomförs under maj månad

D Övriga frågor

§9 Övriga frågor
Eva har skickat in ansökan till Leksands Sparbank.
Beslut att vi inte ska göra någon ansökan till arvsfonden
Enkäten ang digitalisering från förbundet tas upp på nästa möte

Nästa möte
Blir 23/5
Avslutning 13/6 med lunch

E Mötet avslutas

§12 Mötet avslutades

Leksand den 18 april, 2023

Eva Jonsson, ordf.                                                                 Lena Bröms Burman, sekr.


